
 

 

Zápisnica z Valného zhromaždenia 

Banskobystrického zväzu malého futbalu 

(ďalej len “BBZMF) 

25.08.2023, Banská Bystrica (Sládkovičova 21, SZU) 

  

1. Otvorenie, privítanie a úvodné oboznámenie Valného zhromaždenia s účasťou 

zástupcov mužstiev. 

Valné zhromaždenie otvoril predseda Lukáš Berec, ktorý privítal zúčastnených. Oznámil, 

že sme uznášania schopní v počte 26 členov. 

 

2. Predloženie návrhu a schválenie pracovných komisií Valného zhromaždenia. 

Lukáš Berec oznámil prítomným, že bude nasledovať schvaľovanie zapisovateľa a dvoch 

overovateľov zápisnice a voľba Mandátnej a volebnej komisie verejným hlasovaním, tzn. 

zdvihnutím ruky s hlasovacím lístkom a na schválenie návrhov je potrebná nadpolovičná 

väčšina. 

 

Predsedajúci navrhol za zapisovateľa Ivana Širku, za overovateľov zápisnice sa prihlásili 

Martin Demjan a Jaroslav Repka. 

 

Hlasovanie za schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

Hlasovalo za: 26   Hlasovalo proti: 0  Zdržalo sa hlasovania: 0 

 

Predsedajúci informoval o ďalšej voľbe komisií a to Mandátnej komisii a Volebnej komisii. Za 

jej predsedu navrhol Jána Slováka, za členov sa prihlásili Peter Virág a Martin Glončák. 

Následne vyzval prítomných k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie za schválenie pracovných komisií: 

Hlasovalo za: 26   Hlasovalo proti: 0  Zdržalo sa hlasovania: 0 

 

3. Predloženie návrhu a schválenie programu. 

Lukáš Berec odprezentoval program v nasledovnom znení: 

1. Otvorenie, privítanie a úvodné oboznámenie Valného zhromaždenia s účasťou 

zástupcov mužstiev. 

2. Predloženie návrhu a schválenie pracovných komisií Valného zhromaždenia. 

3. Predloženie návrhu a schválenie programu. 

4. Správa o činnosti a hospodárení BBZMF za ročník 2022/2023. 

5. Správa kontrolóra za ročník 2022/2023. 

6. Voľba člena Výkonného výboru BBZMF. 



 

 

7. Informácie k novému ročníku a schvaľovanie rozpočtu na sezónu 2023/2024. 

8. Diskusia a rôzne. 

9. Ukončenie Valného zhromaždenia. 

 

Hlasovanie za odsúhlasenie programu Valného zhromaždenia: 

Hlasovalo za: 26    Hlasovalo proti: 0  Zdržalo sa hlasovania: 0 

  

4. Správa o činnosti a hospodárení BBZMF za ročník 2022/2023. 

Lukáš Berec oboznámil zúčastnených o priebehu sezóny, ktorej sa zúčastnilo 49 mužstiev.  

Odohrala sa celá sezóna. Uskutočnilo sa ukončenie sezóny, kde boli odovzdané ceny pre 

najlepšie tímy, najlepších strelcov líg a ceny pre víťazov Fair play za jednotlivé ligy. 

Ďalej spomenul, že BBZMF reprezentovali 2 tímy v Superlige a to v kategórii mužov 

a v kategórii U23. 

BBZMF organizoval v ročníku 2022/2023 Detskú ligu základných škôl a Stredoškolskú ligu. 

Spoluorganizovali sme Detské Majstrovstvá Slovenska základných škôl a Majstrovstvá 

Slovenska v malom futbale. Na MSR sa zúčastnilo 7 mužstiev z nášho zväzu. 

Lukáš Berec spomenul aj obnovenie zimnej ligy v hale na Magurskej ulilci, ktorá sa 

organizovala pod hlavičkou BBZMF. 

 

Hlasovanie k správe o činnosti a hospodárení BBZMF za ročník 2022/2023. 

Hlasovalo za: 26   Hlasovalo proti: 0  Zdržalo sa hlasovania: 0 

 

5. Správa kontrolóra za ročník 2022/2023. 

Kontrolór BBZMF Martin Porubský sa nemohol zúčastniť Valného zhromaždenia z rodinných 

dôvodov a preto Lukáš Berec požiadal o slovo člena Výkonného výboru Petra Ryšu, aby 

predniesol Správu kontrolóra za ročník 2022/2023.  

V ročníku 2022/2023 mal Výkonný výbor 5 zasadnutí, na ktorých boli všetci členovia prítomní. 

Úlohy plnil priebežne v stanovených termínoch. 

Zostatok na účte z 1.8.2022 bol 6 941,36 Eur. Celkové príjmy za ročník 2022/2023 boli 

36 397,53 Eur a celkové výdavky 34 736,48 Eur. Zostatok na účte k 31.7.2023 činil 

1 661,05 Eur. 

Peter Ryša ďalej predniesol jednotlivé položky príjmov a výdavkov. 

Spomenutá bola dotácia od Banskobystrického samosprávneho kraja (ďalej len „BBSK“) vo 

výške 2 000 Eur. Taktiež sme dostali dotáciu od Slovenského zväzu malého futbalu (ďalej len 

„SZMF“) vo výške 3 848 Eur, avšak sme museli zaplatiť členské vo výške 2 520 Eur, čo činí 

pre BBZMF zisk od SZMF vo výške 1 328 Eur. 

Jeden zo zástupcov mužstva sa opýtal, či je správne, že „Náhrady na web, sociálne siete“ sú 

viac, ako polovica nákladov na ihriská. Lukáš Berec vysvetlil, že sú v tom zarátané aj náklady 

na výsledkový servis, články za celý rok, správa sociálnych sietí a grafické práce. 



 

 

Medzi pochybenia boli zahrnuté oneskorená úhrada štartovného a neuhradené pokuty 

k 31.7.2023, ktoré majú tímy Sosaurus a Dynamo, no z komunikácie s nimi vyplýva, že pokuty 

uhradia do začiatku ročníka 2023/2024. 

 

Hlasovanie k správe kontrolóra za ročník 2022/2023: 

Hlasovalo za:  26   Hlasovalo proti: 0  Zdržalo sa hlasovania: 0 

 

6. Voľba člena Výkonného výboru BBZMF. 

Lukáš Berec oznámil odstúpenie člena Michala Béreša z Výkonného výboru, ktorý dňa 

10.7.2023 odovzdal písomné odstúpenie podľa článku 9 bod 7/b Stanov BBZMF.  

Na kandidatúru do Výkonného výboru BBZMF sa prihlásil len jeden člen a to Tomáš Konkoľ. 

Lukáš Berec predstavil kandidáta Tomáša Konkoľa zúčastneným členom a vyzval na tajnú 

voľbu za člena, tzn. vhodením volebného lístka do urny a na schválenie nového člena VV bola 

potrebná nadpolovičná väčšina zúčastnených. 

 

Hlasovanie za Tomáša Konkoľa za člena Výkonného výboru BBZMF: 

Počet hlasov: 26  Neplatné hlasy: 0 

 

7. Informácie k novému ročníku a schvaľovanie rozpočtu na sezónu 2023/2024. 

Lukáš Berec odprezentoval zúčastneným dôležité informácie k novému ročníku. Registráciu 

nových klubov do systému IS MF zabezpečia Ivan Širka a Lukáš Berec. Lukáš Berec 

odprezentoval zvýšenie poplatkov, kde štartovné sa nemení (100 Eur na tím), no zvyšuje 

sa členské za hráča (z 20 Eur na 25 Eur) a je potrebné ho uhradiť spolu za 1 tím (minimálne 

350 Eur) do 05.09.2023. Kluby z minulého ročníka sa nemusia registrovať, jedine hráčov 

(minimálne 8) si musia dopísať do 07.09.2023 na sezónnu súpisku kluboví manažéri. 

 

Lukáš Berec vyzval majiteľa ihriska Nike aréna, pána Ondreja Gyureho, aby odprezentoval 

plánovanú výmenu povrchu ihriska. Pán Gyure spolu so synom zaplatili 15 000 Eur zálohu 

v júni 2023, trávnik bude stáť cca 30 000 Eur plus ďalšie náklady, čo by malo činiť sumu do 

40 000 Eur. Momentálne firma, u ktorej je tráva objednaná, má veľkú zákazku (32 trávnikov) 

na inú dĺžku trávy (4 cm, na Nike aréne bude 5 cm tráva), ktorú majú prednostne naplánovanú. 

Po položení trávnika bude namontované aj nové oplotenie a siete okolo ihriska. Je v záujme 

p. Gyureho a jeho syna, aby sme čo najskôr začali hrať na novej tráve. Predpoklad je, že prvé 

2 kolá nový trávnik nebude, ale 3. liga sa odohrá na starej tráve. 

Ďalej vyzval Lukáš Berec majiteľa ihriska na Tatranskej ulici Ľubomíra Pintera, ktorý 

prezentoval ich plán na obnovu ihriska na Tatranskej ulici. Podali projekt ako bolo nutné do 

15.6.2023 na hodnotu do 100 000 Eur, kde žiadali výmenu trávy a ďalšie úpravy okolo ihriska. 

Problémom zatiaľ je vyhodnotenie projektu, čo nebolo dopredu oznámené. Do konania 

Valného zhromaždenia zatiaľ nedostal p. Pinter vyjadrenie, no malo by prísť najneskôr do 



 

 

15. septembra 2023, v akej výške bude projekt schválený. Plán je výmena trávy v septembri, 

či októbri 2023, hneď po schválení projektu. Na výmenu trávy bude ešte potrebné urobiť 

verejné obstarávanie, ktoré by malo prebehnúť podľa jeho vyjadrenia za pár dní. 

Zatiaľ je ihrisko poskytované na futbal aj na starej tráve, pokiaľ je záujem. Keď záujem nebude, 

p. Pinter ukončí spoluprácu s mestom, od ktorého ho má v prenájme a ihrisko sa uzavrie. 

 

Lukáš Berec ďalej oboznámil zúčastnených o návrhu rozloženia líg, kde sa dodrží hierarchia 

líg aj ihriská, na ktorých sa hral posledný ročník – 1., 2., 3. liga, za účasti prihlásených 46 

tímov. Rozdiel bude v 3. lige, ktorá sa kvôli informáciám od majiteľov ihrísk bude hrať ako 

jedna liga na Nike aréne (spojená 3.A liga a 3.B liga). 

Počet účastníkov navrhovaný v nasledovnom zložení: 

1. liga – 13 mužstiev (18, resp. 17 zápasov každý tím), 

2. liga – 14 mužstiev (19 zápasov každý tím), 

3. liga – 19 mužstiev (18 zápasov každý tím), 

 

Lukáš Berec predniesol požiadavky 2 tímov hrajúcich 1. ligu (FK Plus a Lazio), ktoré by chceli 

v nasledujúcom ročníku hrať 2. ligu. Možnosť by bola, pokiaľ by sa tímy s niektorým tímom 

z 2. ligy vymenili. 

Vedúci tímu Enzo vyjadril záujem o možnosť hrať 1. ligu, čím by nahradilo jeden z tímov. 

Ďalším tímom so záujmom o 1. ligu je Aquadux, ktorý by nahradil Lazio, ktoré by sa posunulo 

do 2. ligy. Tým pádom by sa zvýšil počet v 2. lige na 15 tímov a v 3. lige by ostalo 18 tímov. 

Počas prezentácie pohybu v ligách odišiel 1 zástupca mužstva, takže počet zúčastnených sa 

zmenil na 25. 

 

Hlasovanie za pohyby v jednotlivých ligách (potrebná 2/3 väčšina): 

Hlasovalo za: 25  Hlasovalo proti: 0  Zdržalo sa hlasovania: 0 

 

Po týchto úpravách bude zloženie líg vyzerať nasledovne: 

1. liga – 13 mužstiev (18, resp. 17 zápasov každý tím), 

2. liga – 15 mužstiev (18 zápasov každý tím), 

3. liga – 18 mužstiev (17 zápasov každý tím), 

 

Lukáš Berec vyzval zúčastnených, aby po diskusii odhlasovali, či sa bude hrať 3. liga ako jedna 

súťaž, alebo sa rozdelia na dve 3. ligy (3.A a 3.B). 

 

Hlasovanie za spoločnú 3. ligu zástupcami mužstiev z 3. líg: 

Hlasovalo za: 6   Hlasovalo proti: 4  Zdržalo sa hlasovania: 0 

 



 

 

Predseda oznámil, že v nasledujúcom ročníku sa v Jakube doplnili hracie časy v stredu 

v čase 19:00 - 21:00, ktoré sú určené prioritne pre 1.ligu. Priestor je aj na 1 zápas 

predohrávky/dohrávky o 21:00 hod. 

Následne predstavil odhad rozpočtu na sezónu 2023/2024, porovnaním príjmov a výdavkov 

vyšiel v plánovanom rozpočte rozdiel +13,05 Eur. Jednotlivé položky videli zúčastnení 

v prezentácii, ktorá im bude poskytnutá na e-mail. 

 

Hlasovanie k odhadovanému rozpočtu na ročník 2023/2024: 

Hlasovalo za: 25   Hlasovalo proti: 0  Zdržalo sa hlasovania: 0 

 

Ďalej predstavil Lukáš Berec mužstvám možnosť darovať 2 % daní pre BBZMF a oboznámil 

zúčastnených s možnosťou tieto finančné prostriedky využiť, tzn. 70 % môže použiť tím na 

svoje materiálne zabezpečenie a 30 % pôjde na chod BBZMF. Darovanie 2 % z dani bude 

možné poukázať na mužstvo do 30.04.2024. 

Podmienky v rámci striedavých štartov sa nemenia. Platí, že v jednom tíme môžu hrať 

maximálne 2 hráči na striedavý štart, avšak musia byť z mužstva z inej súťaže. V ročníku 

2022/2023 využilo striedavý štart 48 hráčov. 

Lukáš Berec sa vyjadril k tabuľke Fair Play, kde ostáva opäť hodnotenie pre každú ligu 

samostatne. Víťazi z každej ligy budú mať 100% zľavu zo štartovného v nasledujúcej sezóne. 

Zvyšujú sa aj náhrady rozhodcov z 8 Eur na 10 Eur na zápas pre všetky ligy. Seminár 

rozhodcov sa uskutoční 06.09.2023 v priestoroch SZU. 

 

8. Diskusia a rôzne. 

Diskusiu začal Lukáš Berec s oznámením o zvýšení poplatkov za nenastúpenia na zápasy 

a to:  

• prvé nenastúpenie s ospravedlnením: pokuta 20 Eur (predtým 15 Eur) 

• prvé nenastúpenie bez ospravedlnenia: pokuta 40 Eur (predtým 30 Eur) 

• druhé nenastúpenie s ospravedlnením: pokuta 35 Eur (predtým 30 Eur) 

• druhé nenastúpenie bez ospravedlnenia: pokuta 70 Eur (predtým 60 Eur) 

• tretie nenastúpenie s ospravedlnením: pokuta 50 Eur (predtým 40 Eur) 

• tretie nenastúpenie bez ospravedlnenia: pokuta 100 Eur (predtým 90 Eur) 

• v prípade obojstranného nenastúpenia - výška pokuty bude stanovená podľa toho, 

na koľký zápas dané mužstvo nenastúpilo - prvé nenastúpenie 30 Eur (predtým 20 Eur), druhé 

nenastúpenie 50 Eur (predtým 40 Eur) a tretie nenastúpenie 75 Eur (predtým 60 Eur). 

Ďalej informoval aj o zvýšení poplatkov za disciplinárne konania hráčov a to:  

- disciplinárne konanie hráča po udelení ŽK – 5 Eur (predtým 3 Eurá) po 3, 6, 9 alebo 12 žltých 

kartách, 



 

 

- disciplinárne konanie hráča po udelení ČK - 5 Eur pri podmienečnom treste, od 10 Eur pri 

nepodmienečnom treste, vyšší finančný trest bude (najmä v prípade inzultácie, hrubého 

nešportového správania voči rozhodcovi a iné), 

Zvýšil sa aj poplatok za zakopnutú loptu z 10 Eur na 15 Eur a to z dôvodu zvýšenia cien 

súťažných lôpt. Snažíme sa komunikovať aj s majiteľmi ihrísk o zlepšení podmienok, najmä 

ihrisko v Jakube, kde sa hrá 1. a 2. liga, či je možné zvýšiť siete proti prekopávaniu lôpt, kde 

sú najvyššie straty. 

 

Zástupca mužstva ANK Pegi navrhol, či nie je možné zvýšiť počet hráčov v tíme na striedavý 

štart, aby sa navýšili na 3 hráčov za tím. Lukáš Berec vyzval zúčastnených k hlasovaniu, na 

ktoré bola potrebná 2/3 väčšina. 

 

Hlasovanie k zvýšeniu počtu hráčov v tíme na striedavý štart (potrebná 2/3 väčšina): 

Hlasovalo za: 11   Hlasovalo proti: 14  Zdržalo sa hlasovania: 0 

 

9. Ukončenie Valného zhromaždenia. 

Predseda Lukáš Berec poďakoval všetkým za účasť a ukončil Valné zhromaždenie BBZMF. 

 

 

V Banskej Bystrici dňa 25. augusta 2023 

 

 

Zapísal: Ivan Širka, člen Výkonného výboru BBZMF 

 

Overili: Martin Demjan (zástupca mužstva 1. FC Dan) 

 Jaroslav Repka (zástupca mužstva Viking Stavanger)  


